

СОДЕРЖАНИЕ

Статьи

<i>Basok M. K.</i> On some degeneracy loci in the moduli space of pointed odd spin curves	1
<i>Будылин А. М.</i> Сингулярная матричная задача сопряжения с быстроосциллирующими внедиагональными элементами. Асимптотика решения в случае, когда диагональный элемент исчезает в стационарной точке	37
<i>Всемирнов М. А.</i> О (2,3)-порождении матричных групп над кольцом целых чисел, II	62
<i>Звониллов В. И., Оревкин С. Ю.</i> Клеточная структура пространства разветвлённых накрытий двумерной сферы	86
<i>Храбров А. И.</i> Объёмные отношения для декартовых произведений выпуклых тел	114
<i>Циовкина Л. Ю.</i> О простом спектре группы автоморфизмов $AT_4(p, p + 2, r)$ -графа	130
<i>Широков Н. А.</i> Внутренние множители аналитических функций переменной гладкости в замкнутом круге	145

CONTENTS

Research Papers

<i>Basok M. K.</i> On some degeneracy loci in the moduli space of pointed odd spin curves	1
<i>Budylin A. M.</i> Singular matrix factorization problem with quadratically oscillating off-diagonal elements. Quasiclassical asymptotics of solutions with a diagonal element vanishing at the stationary point	37
<i>Vsemirnov M. A.</i> On (2,3)-generation of matrix groups over the ring of integers, II	62
<i>Zvonilov V. I., Orevkov S. Yu.</i> A cell structure of the space of branched coverings of the two-dimensional sphere	86
<i>Khrabrov A. I.</i> Volume ratio for the Cartesian product of convex bodies	114
<i>Tsioukina L. Yu.</i> On the prime spectrum of an automorphism group of an $AT_4(p, p + 2, r)$ -graph	130
<i>Shirokov N. A.</i> Inner factors of analytic functions of variable smoothness in the closed disk	145